
Mariola Gawlorvska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 29.1 2.201 5

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejmq pro3b4 w imieniu mieszkafrc6w

Zawilla o przegl4d i przycigcie konarow drzew,, kt6re rosnq wzdiuz

ulicy Grodzkiej. Przy silnych wichurach spadaj4ce galgzie s4 zagrozeniem

dla bezpieczeristwa pieszych i pojazd6w.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Zpowa2aniem
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